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Protokół Nr XXV / 08 

z Sesji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w dniu 29 lipca 2008r. 

XXV Sesja Rady Powiatu odbyła się 29 lipca 2008r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta w 

Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Rynek  l (ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr l do 

protokołu). 

Ad.1  

Otwarcie XXV Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1250. Obrady otworzyła i prowadziła 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu p. Danuta Mazurkiewicz. 

Wiceprzewodnicząca przywitała wszystkich radnych, Starostę Stanisława Czajkę, Wicestarostę p. 

Jana Rochewicza oraz pozostałych Członków Zarządu, Skarbnika Powiatu p. Halinę Bartkowską, 

Sekretarza Powiatu p. Romana Sosnowskiego, Radcę Prawnego p. Macieja Sikorskiego, 

kierowników jednostek powiatowych, naczelników wydziałów starostwa powiatowego oraz 

wszystkich przybyłych na sesję (lista obecności stanowi załącznik nr 2).  

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na  podstawie  listy  obecności   Wiceprzewodnicząca   stwierdziła,  że  aktualnie  w  

posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i 

podejmować prawomocne   uchwały   (lista  obecności   radnych   stanowi   załącznik  nr  3).   W   

sesji nie uczestniczyli: Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Lesiński oraz radny Ryszard 

Figurski. 

Ad. 3 

Powołanie sekretarza obrad 

Wiceprzewodnicząca zaproponowała kandydaturę p. Anny Stoklasa. Zapytała czy kandydatka 

wyraża zgodę na pełnienie funkcji. 

Radna Stoklasa wyraziła zgodę. 

Wiceprzewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za tym, aby p. Stoklasa pełniła funkcję 

sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za głosowało 14 radnych, radna 

Stoklasa wstrzymała się od głosu.  
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Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali porządek obrad (załącznik nr 

4). Zaproponowała, aby sesja odbyła się bez przerwy. Nikt z radnych nie zgłosił uwag do tej 

propozycji. 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy są pytania lub inne propozycje do porządku.  

Nie zgłoszono propozycji lub pytań. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. Głosowało 15 radnych, 

porządek przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Powiatu 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że sekretarzem obrad XXIV sesji był radny Julian Stasiuk. 

Wiceprzewodnicząca poprosiła radnego o zabranie głosu. 

Radny Stasiuk poinformował, że zapoznał się z protokołem z XXIV sesji. Jego treść jest 

zgodna z przebiegiem obrad. Radny wnioskował o przyjęcie protokołu. 

Wiceprzewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXIV/08. W 

głosowaniu wzięło udział 15 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu.  

Ad. 6 

Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 

Sprawozdanie z prac Zarządu za okres od 20 czerwca 2008r. do 20 lipca 2008r. (załącznik nr 

5) oraz jego uzupełnienie za okres od 21 do 28 lipca 2008r. (załącznik nr 6) radni otrzymali 

w materiałach sesyjnych. 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania dotyczące sprawozdania. Nikt nie zgłosił pytań.  

Ad. 7 
Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Wiceprzewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wniosków, interpelacji lub zapytań.  

Radny Tomasz Szczepański powiedział, że w trakcie ostatnich protestów rolników, można było 

zaobserwować wzmożone siły policji. Radny zapytał na czyj wniosek zostały wezwane dodatkowe 

siły policji – Starosty, Burmistrza Miasta czy Komendanta Policji? 

Starosta wyraził zdziwienie faktem, że w środowisku krąży informacja jakoby siły policji zostały 

wezwane przez Starostę czy Burmistrza. Starosta powiedział, że ani Starosta ani Burmistrz nie 

sprawują nadrzędności nad policją. Oświadczył, że on nie wzywał dodatkowych sił policji i nie 

będzie tego czynił jak długo będzie sprawował swoją funkcję. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście Lubawskim p. Janusz Browalski 
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poinformował, że siły policji zostały przysłane przez Komendanta Wojewódzkiego Policji ze 

względu na to, że organizator protestu – Związek Zawodowy „Samoobrona” - nie złożył 

stosownego zawiadomienia do Burmistrza Miasta o proteście w dniu 15.07. Protest w dniu 14.07 

był zgłoszony, organizator dopełnił związanych z tym formalności. Zgromadzenie to przeciągnęło 

się, więc Komendant Wojewódzki podjął decyzję o wsparciu sił Komendy Powiatowej siłami 

Komendy Wojewódzkiej. Pan Browalski dodał, że nie było żadnych informacji o dalszym 

przebiegu protestu, o zamiarach protestujących. Policja musiała być przygotowana na wytyczenie 

innych objazdów niż te które zorganizowano w dniu 14.07. 

Radny Lech Czajkowski powiedział, że jego zdaniem ściągnięcie sił porządkowych w obronie 

miasta przed grupą kilkunastu rolników było zbędne. Powiedział, że do tej sprawy należy wrócić na 

następnej sesji. Chodzi o przedstawienie dokładnej informacji na temat – kto ocenił sytuację, kto 

przekazał informację o proteście do Olsztyna, kto podjął decyzję o ściągnięciu dodatkowych sił. Na 

spotkaniu u p. Wojewody padło stwierdzenie, że siły ściągnięto na wniosek Starosty, jednak potem 

z tego twierdzenia się wycofano. Dlatego ważne jest, aby na przyszłą sesję radni otrzymali 

szczegółową informację na temat przebiegu protestu, z dokładnym opisem wydarzeń, włącznie z 

aspektami prawnymi. Radny dodał, że jedna z wykładni prawa mówi o tym, że w sytuacji kiedy nie 

ma możliwości dokonania zgłoszenia drogą urzędową, protest może się odbyć i będzie uznany za 

legalny.    

Pan Browalski zapytał czy radnemu chodzi o protest w dniach 14 i 15.07 czy o wszystkie trzy dni, 

bo protest odbywał się także w sobotę? 

Radny Czajkowski odparł, że chodzi o informację o proteście 3-dniowym. 

Starosta powiedział, że radny Czajkowski także na Zarządzie wspominał o tym, że na spotkaniu z 

rolnikami Wojewoda powiedział, że dodatkowe siły wezwano na wniosek Starosty. Starosta 

stwierdził, że wystąpi do Wojewody z zapytaniem na jakiej podstawie tak twierdzi. Na posiedzeniu 

Zarządu radny Czajkowski zaproponował, żeby Starosta tego nie czynił. Starosta oświadczył, że w 

związku z tym, że radny Czajkowski dalej drąży ten temat, on dzisiaj oficjalnie wystąpi do 

Wojewody z takim zapytaniem, ponieważ nie życzy sobie, aby ktoś go pomawiał. Starosta 

powiedział, że Komendant Policji zdecyduje jakich informacji może udzielić na następnej sesji. 

Natomiast dziś powinien udzielić konkretnej odpowiedzi na pytanie – na czyj wniosek Komendant 

Wojewódzki podjął decyzję o przysłaniu dodatkowych sił policji. 

Pan Browalski odpowiedział, że Komendant Wojewódzki podjął taką decyzję po informacji o 

proteście w dniu 14.07. W informacji tej opisano przebieg protestu. Poinformowano, że protest się 

przeciągnął oraz że jest zapowiedź ze strony protestujących, że protest będzie kontynuowany w 

następnym dniu. 
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Starosta zapytał po czyjej informacji – Starosty czy policji. 

P. Browalski odpowiedział, że po informacji z Komendy Powiatowej Policji.  

Radny Czajkowski sprostował, że Wojewoda początkowo stwierdził, że to na Starosty wniosek, ale 

potem się z tego wycofał. W późniejszej informacji przekazanej przez Wicewojewodę nie było już 

mowy o Staroście.  

Starosta jeszcze raz oświadczył, że od kiedy pełni swoją funkcję  – nigdy nie ściągał żadnych sił 

policji do powiatu. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że o zabranie głosu poprosiły: Pani Barbara Przeradzka – 

Martko – Dyrektor Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście oraz pani Elżbieta 

Grzonkowska – szefowa Komitetu Organizacyjnego Obchodów 150 - lecia Liceum 

Ogólnokształcącego.   

Panie Przeradzka – Martko i Grzonkowska dokonały uroczystego zaproszenia na Obchody 150 - 

lecia Liceum Ogólnokształcącego. 

Ad. 8 

Informacja na temat organizacji Dożynek Powiatowych 2008 

Wiceprzewodnicząca o zabranie głosu poprosiła p. Bogdana Cieplaka - Naczelnika Wydziału 

Środowiska i Rolnictwa Starostwa Powiatowego. 

P. Cieplak poinformował, że tegoroczne Dożynki Powiatowe odbędą się 14 września w gminie 

Grodziczno. 21 lipca Starosta spotkał się z Wójtem Gminy. Na spotkaniu omówiono wstępne 

zagadnienia dotyczące dożynek, wytypowano osoby które mają się zająć organizacją imprezy. 10 

lipca Starosta wysłał do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi 9 wniosków o nadanie odznaczeń 

resortowych. Opracowano projekt zaproszeń i plakatów. Starosta wystąpi do gmin o wytypowanie 

osób do komisji konkursowej wieńców dożynkowych. 31 lipca odbędzie się spotkanie w gminie 

Grodzicznie, na którym zostaną ustalone szczegóły związane z organizacją imprezy. 

Starosta dodał, że wzorem lat ubiegłym powiat i wszystkie gminy dofinansują organizację 

uroczystości – każdy samorząd przekaże po 1.500 zł. Wstępnie także ustalono, że od przyszłego 

roku kwota ta zostanie podwyższona. Oprócz odznaczeń resortowych wręczone zostaną także 

puchary Starosty. Rolników wytypują Burmistrz i Wójtowie Gmin. 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy są pytania do tego tematu. Nikt nie zgłosił pytań. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w budżecie 

powiatu na 2008r. 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
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Za uchwałą nr XXV/197/08 (załącznik nr 7) głosowało 14 radnych, jeden radny wstrzymał 

się od głosu. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w 

pierwszej kategorii zaszeregowania, określonego w tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia 

zasadniczego oraz uzgodnienia wartości jednego punktu dla pracowników zatrudnionych na 

stanowiskach administracyjnych, ekonomicznych oraz obsługi w Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim 
Wiceprzewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XXV/198/08 (załącznik nr 8) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem przez Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim pomieszczeń budynku 

prosektorium położonych przy ul. Mickiewicza 10 w Nowym Mieście Lubawskim 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XXV/199/08 (załącznik nr 9) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Starosty Nowomiejskiego oraz 

Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 
Wiceprzewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XXV/200/08 (załącznik nr 10) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Starosty Nowomiejskiego oraz 

Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 
Wiceprzewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XXV/201/08 (załącznik nr 11) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 15 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych.  

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że w materiałach sesyjnych radni otrzymali pisemną 

odpowiedź na pytania zadane na poprzedniej sesji. Pismo omówiono na wspólnym 
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posiedzeniu komisji. 

Ad. 16 

Sprawy różne. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że wczoraj w gabinecie Starosty odbyła się 

uroczystość wręczenia wysokiego odznaczenia państwowego. Krzyż Kawalerski Orderu 

Odrodzenia Polski nadany przez Prezydenta RP otrzymał pan Robert Miecznikowski z 

Lipinek. Odznaczenia dokonał minister Aleksander Szczygło. W imieniu Rady Powiatu 

gratulacje odznaczonemu złożył Starosta oraz Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała również, że od pani Moniki Adamskiej wpłynęło 

podziękowanie dla Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim za wyróżnienie w 

konkursie „Miss Ziemi Michałowskiej 2008r”.  

Do Biura Rady wpłynęło także pismo od Stowarzyszenia - Lokalna Grupa Działania na Rzecz 

Rozwoju Gmin Kurzętnik i Grodziczno dotyczące planowanej budowy obwodnicy Nowego 

Miasta (załącznik nr 12). Radni zainteresowani treścią pisma mogą się z nim zapoznać w 

Biurze Rady Powiatu. 

Starosta poinformował, że wystąpił do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w 

Olsztynie z prośbą, aby przy wytyczaniu trasy obwodnicy wziąć pod uwagę wnioski 

społeczności lokalnej. Niebawem w sprawie obwodnicy mają się odbyć konsultacje 

społeczne. 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 17 

Zakończenie obrad XXV Sesji Rady Powiatu. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Wiceprzewodnicząca zamknęła obrady XXV 

Sesji Rady Powiatu. 
 

 

              Protokół sporządziła:                            Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 

                Anna Andrzejczak                                         Danuta Mazurkiewicz 

 
 

 


